

Title (en)  
OPENER.

Title (de)  
FLASCHENÖFFNER.

Title (fr)  
OUVRE-BOUTEILLE.

Publication  
**EP 0256101 A1 19880224 (EN)**

Application  
**EP 87901405 A 19870213**

Priority  

- DK 70386 A 19860213
- DK 441086 A 19860915

Abstract (en)  
[origin: WO8705002A1] A hand-carried opener for the opening of objects, preferably bottles with crown cork caps, comprising an opening device (1) and a shaft (2). The opening device (1) is formed as a lever (1) pivotally mounted in the shaft (2), and adapted to activate a per se known registering device (25) mounted in the shaft (2) at each opening of an object via an activating device (12) mounted in the lever (2; 2c). In this way it is possible to place the opening device (1), the activating device (12) and the registering device (25) in a shaft in such a way that the resulting opener gets so compact and small that it easily can be kept in a pocket, e.g. a trouser or coat pocket and suitably can be held in the hand during use as it indicates when an object is being opened.

Abstract (fr)  
Un ouvre-bouteille portable, destiné à ouvrir de préférence des bouteilles à capsule mais également d'autres objets, comprend un dispositif d'ouverture (1) et un manche (2). Le dispositif d'ouverture (1) a la forme d'un levier (1), monté de façon pivotante dans le manche (2) et conçu pour actionner, lors de chaque ouverture d'un objet, un dispositif d'enregistrement connu en soi (25) monté dans le manche (2) à l'aide d'un dispositif d'actionnement (12) monté dans le levier (2; 2c). Le dispositif d'ouverture (1), le dispositif d'actionnement (12) et le dispositif d'enregistrement (25) peuvent ainsi être placés dans un manche, de telle sorte que l'ouvre-bouteille qui en résulte est si compact et si petit qu'il peut facilement être mis dans une poche, telle qu'une poche de pantalon ou de jaquette, et qu'il peut aisément tenir dans la main durant l'utilisation tout en indiquant le moment de l'ouverture d'un objet.

IPC 1-7

**B67B 7/16**

IPC 8 full level

**B67B 7/16** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B67B 7/16** (2013.01); **B67B 7/162** (2013.01); **B67B 2007/168** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8705002A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8705002 A1 19870827**; AU 7039887 A 19870909; DK 441086 A 19870814; DK 441086 D0 19860915; EP 0256101 A1 19880224

DOCDB simple family (application)

**DK 8700014 W 19870213**; AU 7039887 A 19870213; DK 441086 A 19860915; EP 87901405 A 19870213